
P ROTOKÓŁ  NR   XXIV/2020 

 

z posiedzenia XXIV/2020 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 24 września 2020 roku 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 

 

Godzina rozpoczęcia obrad -  09.00 

 

W obradach  XXIV/2020 sesji Rady Miejskiej uczestniczyło13 Radnych – nieobecne Radne Halina Bronka 

oraz Urszula Mosakowska 

 

Do punktu 1 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XXIV/2020 

sesji Rady Miejskiej w Barczewie i powitała wszystkich przybyłych. 

 

Do punktu 2 

 

Pani Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności i złożonych na niej podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad XXIV/2020 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 3 

 

Radni nie zgłosili uwag do porządku obrad. Porządek obrad został poddany pod głosowanie. 

 

Radni Rady Miejskiej przyjęli następujący porządek obrad: 

 

4) Przyjęcie protokołu z obrad XXII/2020 sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 

5) Przyjęcie protokołu z obrad XXIII/2020 sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 

6) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Łęgajny; 

7) Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia uwag złożonych do projektu zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Barczewo; 

8) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Barczewo; 

9) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

10) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVI(109)2015 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia  

20 października 2015 roku w sprawie: opłaty miejscowej;  

11) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Olsztyńskiemu na dofinansowanie zadania  

pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1430N od skrzyżowania z DK 51 w miejscowości Spręcowo  

do miejscowości Tuławki dalej drogą powiatową 1449N przez Gady do drogi powiatowej 1430N,  

dalej drogą powiatową 1430N przez miejscowość Barczewko do DK 16“ 

12) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata  

2020-2031; 

13) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2020 rok; 

14) Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Barczewo za I półrocze 2020 roku; 

15) Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej; 

16) Interpelacje i zapytania Radnych – forma pisemna;  

17) Sprawozdanie dotyczące stanu zaawansowania gminnych inwestycji zaplanowanych do realizacji  

w 2020r. 

18) Przedstawienie raportu Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej o poziomie nauczania w placówkach 

oświatowych Gminy Barczewo; 

19) Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Barczewie 

za okres od 01 stycznia 2020 r. do 31 sierpnia 2020r. 

20) Sprawozdanie z prac Komisji Stałych RM w Barczewie za III kwartał  2020 roku; 

21) Sprawy różne i wolne wnioski; 

22) Zamknięcie obrad XXIV/2020 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.       



Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Do punktu 4 

 

Radni Rady Miejskiej nie zgłosili uwag do protokołu z obrad XXII/2020 sesji Rady Miejskiej. Protokół 

został poddany pod głosowanie.  

 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół z obrad XXII/2020 sesji Rady Miejskiej. Imienny wykaz głosowania  

w załączeniu; 

 

Do punktu 5 

 

Radni Rady Miejskiej nie zgłosili uwag do protokołu z obrad XXIII/2020 sesji Rady Miejskiej. Protokół 

został poddany pod głosowanie.  

 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół z obrad XXIII/2020 sesji Rady Miejskiej. Imienny wykaz głosowania 

w załączeniu; 

 

Do punktu 6 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka – Przewodnicząca 

Rady; 

 

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały; 

 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

            UCHWAŁA nr XXIV(228)2020 z dnia 24 września 2020 roku 

                w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Łęgajny 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 7 

 

Radny Sebastian Białecki złożył wniosek formalny o rozpoczęcie rozpatrywania uwag od uwagi pod pozycją 

11; 

 

Przewodnicząca Rady wniosek przyjęła; 

 

Wyjaśnienia do uwagi pod pozycją 11 przedstawiła kierownik wydziału Budownictwa i Inwestycji  

Pani Iwona Nobert-Ćwiek  

 

Radny Sebastian Białecki zadał pytania do przedstawionych wyjaśnień i otrzymał na nie odpowiedzi; 

 

Radni przeszli do głosowania nad poszczególnymi 43 uwagami wniesionymi do studium przedyskutowując 

jednocześnie niezrozumiałe uwagi; 

 

Wyjaśnienia do pytań odnośnie uwag udzielała Pani Anna Łukaszewicz-Paszkowska autorka zmian studium 

oraz Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa; 

 

Link do dyskusji nad uwagami : { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=VlNTcILnLhA&t=2276s" } ( przedział czasowy: 0h:13min:00sek – 

1h05min:05sek) 

 

https://www.youtube.com/watch?v=VlNTcILnLhA&t=2276s


Imienny wykaz głosowania nad uwagami w załączeniu;   

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

          UCHWAŁA nr XXIV(229)2020 z dnia 24 września 2020 roku 

 w sprawie rozstrzygnięcia uwag złożonych do projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Barczewo; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 8 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  - opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XXIV(230)2020 z dnia 24 września 2020 roku 

w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Barczewo 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 9 

 

Radni wraz z Panem Burmistrzem Andrzejem Maciejewskim oraz Panią Skarbnik Dorotą Kondratowicz 

przedyskutowali projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

 

Opinia Finansów Publicznych – opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XXIV(231)2020 z dnia 24 września 2020 roku 

                                   w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 10 

 

Radni podjęli dyskusję nad projektem uchwały; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XXIV(232)2020 z dnia 24 września 2020 roku 

w sprawie zmiany uchwały nr XVI(109)2015 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 20 października 2015 

roku w sprawie: opłaty miejscowej; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 11 

 

Pan Burmistrz Andrzej Maciejewski przedstawił wyjaśnienia do projektu uchwały; 

 

Radni nie podjęłi dyskusji nad przedstawionymi wyjaśnieniami; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna  



 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XXIV(233)2020 z dnia 24 września 2020 roku 

w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Olsztyńskiemu na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1430N od skrzyżowania z DK 51 w miejscowości Spręcowo do miejscowości 

Tuławki dalej drogą powiatową 1449N przez Gady do drogi powiatowej 1430N, dalej drogą powiatową 

1430N przez miejscowość Barczewko do DK 16“ 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 12 

 

Wyjaśnienie do punktu 12 i 13 porządku obrad przedstawiła Pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik Miasta; 

 

Radni nie podjęłi dyskusji nad przedstawionymi wyjaśnieniami do projektów uchwał; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna do pkt 12 i 13; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XXIV(234)2020 z dnia 24 września 2020 roku 

               w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2020-2031; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 13 

 

Wyjaśnienia przedstawione zostały przy punkcie 12 porządku obrad; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XXIV(235)2020 z dnia 24 września 2020 roku 

             w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2020 rok; 

 

 Imienny wykaz głosowania w załączeniu;  

 

Do punktu 14 

 

Przewodnicząca Rady Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

dotyczącą sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Barczewo za I półrocze 2020 roku; 

 

Pan Burmistrz Andrzej Maciejewski przedstawił prezentację dotyczącą sprawozdania z wykonania budżetu 

za I półrocze 2020 roku; 

 

Link do przedstawionego sprawozdania : { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=VlNTcILnLhA&t=2276s" }  

( przedział czasowy: 2h:00min:18sek – 2h23min:06sek) 

 

Radni zadali pytania do sprawozdania i otrzymali na nie odpowiedzi; 

 

Do punktu 15 

 

Sprawozdanie z działalności między sesjami Rady Miejskiej przedstawił Pan Andrzej Maciejewski  – 

Burmistrz Barczewa; 

 

Do punktu 16 

 

W okresie między sesjami Rady Miejskiej na ręce Pani Przewodniczącej wpłynęły 3 zapytania Radnej Pani 

Haliny Bronka; 

https://www.youtube.com/watch?v=VlNTcILnLhA&t=2276s


 

Zapytania zostały przekazane na ręce Burmistrza Barczewa. Odpowiedzi zostaną udzielone w formie 

pisemnej; 

 

Do punktu 17 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że informacja została przekazana Radnym w materiałach na sesję  

i Radni się z nią zapoznali; 

 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie przedstawionej informacji; 

 

Do punktu 18 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że informacja została przekazana Radnym w materiałach na sesję  

i Radni się z nią zapoznali; 

 

Radni zadali pytania dotyczące przedstawionego raportu, na które odpowiedzi udzieliła Pani Barbara Szałaj 

Borowiec – dyrektor Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia; 

 

Do punktu 19 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że informacja została przekazana Radnym w materiałach na sesję  

i Radni się z nią zapoznali; 

 

Pani Przewodnicząca stwierdziła, że widocznym jest fakt mniejszej ilości zadań wykonywanych przez 

Komisję. 

 

Do punktu 20 

 

Pani Przewodnicząca Rady przekazała, że sprawozdania z prac Komisji Rady za III kwartał zostały 

przesłane wszystkim Radnym. Prosi o nieodczytywanie tych sprawozdań i dołączenie ich do protokołu 

z obrad dzisiejszej sesji Rady Miejskiej. 

 

Obrady sesji opuścili Radni – Piotr Groszkowski 

 

Do punktu 21 

 

Radny Bartosz Pontus – link do wypowiedzi :  { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=VlNTcILnLhA&t=2276s" } (przedział czasowy: 3h:02min39sek – 

3h04min48sek) 

 

Obrady sesji opuścili Radni – Grzegorz Matłoka 

 

Radny Sebastian Białecki –  link do wypowiedzi:  { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=VlNTcILnLhA&t=2276s" } ( przedział czasowy 3h:04min55sek – 

3h05min16sek) 

 

Odpowiedzi Pana Burmistrza Andrzeja Maciejewskiego – link do odpowiedzi:  { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=VlNTcILnLhA&t=2276s" } (przedział czasowy 3h:05min:30sek – 

3h13min12sek) 

 

Przewodnicząca Rady Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka – link do wypowiedzi: { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=VlNTcILnLhA&t=2276s" } (przedział czasowy 3h13min18sek – 

3h13min31sek) 

 

Odpowiedzi Pana Burmistrza Andrzeja Maciejewskiego – link do odpowiedzi: { HYPERLINK 

https://www.youtube.com/watch?v=VlNTcILnLhA&t=2276s
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"https://www.youtube.com/watch?v=VlNTcILnLhA&t=2276s" } (przedział czasowy 3h:13min:32sek – 

3h00min00sek) 

 

Pan Burmistrz Andrzej Maciejewski – link do wypowiedzi{ HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=VlNTcILnLhA&t=2276s" } (przedział czasowy 3h:16min:38sek – 

3h21min05sek) 

 

Radny Sebastian Białecki – link do wypowiedzi { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=VlNTcILnLhA&t=2276s" } (przedział czasowy 3h:21min:16sek – 

3h22min27sek) 

 

Radna Krystyna Mańkowska – link do wypowiedzi { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=VlNTcILnLhA&t=2276s" } ( przedział czasowy 3h:22min:32sek – 

3h22min44sek) 

 

Odpowiedzi Pana Burmistrza Andrzeja Maciejewskiego – link do odpowiedzi: { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=VlNTcILnLhA&t=2276s" } (przedział czasowy 3h:22min:50sek – 

3h23min31sek) 

 

Obrady sesji opuścił Radny Bartosz Pontus 

 

 

Do punktu 22 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zamknęła obrady  

XXIV/2020 sesji Rady Miejskiej. 

 

     

     Protokołowała:            Przewodnicząca Rady Miejskie 

/-/Katarzyna Białecka                /-/Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 
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